
 

Motie: ‘Wijkraden moeten mogelijk blijven’ 

 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 15 december 2022 

Constaterende dat: 

- Wijkraden geen probleem veroorzaken bij de hoeveelheid lokale democratie, maar dat het 

aantal ervan vermindert door zowel een afname aan betrokkenheid van burgers als aan 

bezuinigingen; 

- Deze transitie dus voor andere redenen, namelijk ‘betere participatie’ wat meer lokale 

democratie betekent, wordt voorgesteld; 

- Dit verschil tussen oorzaak en gevolg niet beargumenteert hoe dit vervolgens leidt tot meer 

lokale democratie; 

 

Overwegende dat: 

- Lokale democratie wat in wijkraden begint zo belangrijk is, dat dit in de begroting naast de 

kerntaken een van de hoogste prioriteiten zou moeten zijn en dat kostenbesparing hierop 

zeer onverantwoord is; 

- Mee gaan met de tijd en behoefte voor meer representatie door wijkplatforms en 

bijvoorbeeld ook referenda ook naast wijkraden kan bestaan en dus geen argument is om 

wijkraden te vervangen; 

-  De afname aan betrokkenheid van burgers en bezuinigingen ook op andere manieren 

opgelost kunnen worden dan het wijzigen van het complete systeem naar een wijkplatform; 

 

Verzoekt het college om  

- Andere manieren te onderzoeken waarop de bestaande wijkraden beter kunnen 

functioneren en hierbij eventueel maatwerk toe te passen; 

- Vrij te zijn om wijkplatforms (en aspecten daarvan) te creëren als aanvulling op de bestaande 

wijkraden, maar niet ten koste van bestaande- en mogelijk toekomstige wijkraden. 

 

 

En gaat over tot de orde van de dag 

 

Moriah Hartman, Forum voor Democratie Haarlem 



 

 


